
MARIJAN TOMURAD: 

 - Hvala gospodine predsjedniče.  

 Gospodine gradonačelniče, dogradonačelnici, lijepi pozdrav! 

 Moja današnja tema je sesvetski sajam i Zelena tržnica u paketu. Postaviti ću vam 

jedno pitanje. Dakle, vi vjerojatno znate a mnogi od nas znaju da sesvetski sajam ovih dana 

mislim da slavi negdje 70. obljetnicu svog postojanja. Tamo 50.-ih, ranih 50.-ih godina 

prošlog stoljeća je utemeljen i ostao je sve do danas.  

 Naime, ja sam prošli četvrtak, četvrtkom je sajam u Sesvetama, dakle 70. godina, ja 

sam prošli četvrtak bio tamo i uživao u tom spektru ponude koja se događa na sajmu.  

Kada je lijepo vrijeme na sajmu je između 3 i 5 tisuća ljudi uz izlagače dakle redovito svaki 

četvrtak.  

 Pojavile su se neke glasine da se planira Zelena tržnica sa Žitnjaka preseliti na 

sesvetski sajam. Mnogi OPG-ovci dakle i iz Zagreba i oni iz zagrebačke okolice, iz prstena 

koji izlažu tamo vam to neće uzeti za dobro. Dakle, ako dođe Zelena tržnica na sesvetski 

sajam uništiti ćete male OPG-ove, uništiti ćete tu široku lepezu proizvoda koje oni nude i 

vjerojatno ćete ih osakatiti u primanjima a mnogi od njih uz taj sajam, uz dugoselski koji je u 

ponedjeljak, uz samoborski koji je u subotu imaju gotovo jedine izvore prihoda. To je jedna 

stvar. 

 Druga stvar. Ukoliko zaista planirate Zelenu tržnicu preseliti u Sesvete morate znati da 

i prometno i infrastrukturno je to kaos u Sesvetama. I sada su Sesvete preopterećene znate i 

sami sa prometom. Svakodnevni ulazak 100, 150 šlepera iz ulice Ljudevita Posavskog, ili iz 

Jelkovečke ili iz Dugoselske je katastrofa za prometnu situaciju u centru Sesveta.  

Zato vas molim da o tome razmislite i htio bih čuti vaše mišljenje o ovome što sam vam 

rekao. Evo hvala lijepo. 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. Odgovor će dati gradonačelnik Grada Zagreba Tomislav Tomašević. 

Izvolite gradonačelniče. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Pa evo za one koji manje znaju o toj temi prvo da dam uvod.  

 Radi se o tome da kao što znate izglasali smo u proračunu projekt Denivelacija 

Slavonske avenije tamo na križanju kod sadašnje Zelene tržnice odnosno City centar one i 

cijelog tog kompleksa. To je veliki projekt koji bi trebao rasteretiti i ubrzati promet posebice 

na istoku grada. I mislim da s obzirom da je tamo sjeverno Vukomerec, da je južno Kozari 

bok i Kozari putevi, da su ogromni tamo svi ti trgovački centri, i Zelena tržnica i drugi 

trgovački centri, da sada ne govorim imena, ideja je da se ide u tu denivelaciju. Kako se ide u 

tu denivelaciju potrebno je privremeno premjestiti Zelenu tržnicu.  

 Navodno je postignut neki dogovor prije dvije godine sa bivšim gradonačelnikom da 

to bude na lokaciji odmah pored tj. iza tadašnjeg Bauhausa, međutim nikakvih radova u 

međuvremenu da se pripremi ta parcela nije bilo. E sad mi smo predložili Sesvete kao 

zamjensku lokaciju. Proizvođači odnosno OPG-ovci su to odbili tako da u tom smislu ne 

mislimo forsirati Sesvete. Odbili su prije svega pretpostavljam i zato što smatraju da im je to 

predaleko u odnosu na kupce koji dolaze na Zelenu tržnicu.  

 Druga lokacija koju smo predložili je Zagrebački velesajam što je unutar grada i 

mislim da bi za kupce bilo puno bolje. Za sada nije baš to dobro prihvaćen taj prijedlog tako 

da i dalje smo u razgovoru sa OPG-ovcima i proizvođačima da se nađe najmanje loše rješenje 

u ovim okolnostima gdje bi trebali za nekoliko mjeseci početi radovi na denivelaciji 

Slavonske. 



 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo gradonačelniku. 

 Zastupnik Tomurad je zatražio dodatno objašnjenje. Izvolite zastupniče. 

 

 MARIJAN TOMURAD: 

 - Hvala lijepa.  

 Mislim da ste na dobrom putu. Međutim, što se tiče sesvetskog sajma vi znate da je 

tamo vijeće gradske četvrti u protekle dvije godine u infrastrukturu uložilo negdje oko 800 

tisuća kuna. Dakle, napravljeni su putevi, uvođena je, uvedena je voda, dakle sve ono što 

treba u podzemlju biti sve je napravljeno i sad je ostala ta završna glazura, dakle tih 12 prema 

projektu ugostiteljskih objekata preseljenje to dakle moderne jedne prostore, napraviti parking 

i napraviti ljetnu pozornicu gdje će se praktički sve manifestacije od sesvetskih jeseni, 

fašnika, dakle koncerti itd. Dakle, idealan prostor za jednu takvu priču.  

 E sad ako mi možete reći imate li u planu i kada ćemo to dovršiti, dakle kada ćemo 

dovršiti taj projekat završetka sesvetskog sajma? 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo zastupniče.  

 Dodatno pojašnjenje gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Pa dobro, evo na žalost takav detalj ne znam iz glave pa ću provjeriti sa Upravom 

Holdinga i dobiti ćete pisani odgovor. 

  


